
WELKOMSTWOORD OPEN DAG ATV ORANJEBOND 
17 JUNI 2023 

door de voorziter 
 

 

Welkom genodigden en verdere aanwezigen. Speciaal de heer Broekema, 
wethouder bij de gemeente Assen, oud-bestuurslid van het AVVN mevrouw 
Vlaardingerbroek en gezin en de heer Ketner de ontwerper van ons 
volkstuinencomplex. 

Afgelopen jaar bestond onze vereniging 55 jaar. Helaas konden we aan dat 
heugelijk feit geen ruchtbaarheid geven, daar wij toen allemaal nog in de ban van 
Corona waren. Gelukkig hebben we deze ellende overleefd en gaan we vrolijk 
verder. De laatste open dag was op 10 juni 2017, het 50- jarig bestaan van onze 
vereniging. 

Als kersverse voorziter heb je de vrijheid om eens door oude stukken te strunen 
en zo kwam ik een boekje tegen waar alle notulen van de afgelopen 55 jaren 
waren opgetekend. 

De oprich�ngsnotulen werden op 14 december 1967 geschreven door de heer C. 
Staring, de latere voorziter. Als genodigden waren aanwezig de heer van der 
Pouw van AVVN en de heer vd Zweger van Rijks landbouw voorlich�ngsdienst. Het 
AVVN is toenter�jd in het weekend opgericht omdat de mensen door de week 
geen vrij kon krijgen 

De heer Staring, a�oms�g uit Utrecht en verwoed tuinder, kwam er al snel achter 
dat er geen tuinvereniging was in Assen en daar bracht hij snel verandering in. Alle 
volkstuinders van Assen die her en der verspreid hun tuintje huurden werden aan 
geschreven met het verzoek om lid te worden. In no �me had de vereniging 70 
leden. Inmiddels tellen we ongeveer 165 leden. 

De vereniging hee� meerdere leden die al jaren lid zijn. Het oudste lid, de heer W 
Bekkering, al 51 jaar, nog een broekie toenter�jd. Grietje Oldenbeuving, onze 
secretaris, werd voor het eerst als secretaris genoemd in 2000. Als ik de ledenlijst 
nakijk dan zijn er de komende jaren meer jubilarissen. 

De beze�ng momenteel is van meerdere culturen en er worden meer alterna�eve 
methoden worden gebruikt,  tuinieren volgens de maan en feng shui methoden, 
wat dit ook moge zijn. Veel jonge tuinders die hun best doen en fana�ek met hun 
net geoogste producten vol trots naar huis gaan. 
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Het bestuur en de commissies zijn allemaal dolenthousiast en fana�ek bezig en 
dat vind je ook weer terug op het complex. Hoe alles er keurig bij ligt is te danken 
aan de tuincommissie en bouwcommissie, die hun enthousiasme weer overdragen 
aan de tuinders. 

Ik wil alle commissies, in het bijzonder de ac�viteitencommissie bedanken voor 
hun inzet. Wat de ac�viteitencommissie in een kort �jdsbestek hee� gepresteerd 
is geweldig. 

Daarom kan ik met trots zeggen dat ik blij ben om van deze vereniging de 
voorziter te zijn. 

De vereniging hee� gemeend om aan deze open dag een herinnering te hangen 
door drie picknicktafels aan te schaffen. Deze worden onthuld door de heren 
Broekema en Ketner en mevrouw Vlaardingerbroek. 

Ik wil nu namens het bestuur een toast uitbrengen en hiermee open ik dan de 
open dag. 

Jan Huis, voorziter ATV Oranjebond 

 

 

Wethouder Broekema bij ‘zijn’ picknicktafel. Daarachter voorzitter Jan Huis. 
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